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Franz J. Steiner  

Swiss Senior Agronomist, Senior Advisor and Senior Scientist  

of Swiss Chinese Herbal Medicine and Functional Food Innovation Center (SwissHerbs.Org) 

瑞士草药和功能食品(苏黎世)创新中心高级顾问、高级研究员 

瑞士高级农艺师  

Results of the work 工作成果 ： 

• Board member of the Bio Suisse Bud  (Trademark Commission for 

Import) 

瑞士有机农民联合会（进口商标委员会）董事会成员 

Developing and adapting the “Bio Suisse Bud organic rules” outside 

Switzerland 

在瑞士境外制定和调整“Bio Suisse Bud 有机规则” 

• FiBL Switzerland Senior Consultant 

瑞士有机农业研究所 FiBL 高级顾问 

• 2023 for Bio Suisse in Madagascar inspecting tropical Agroforest and 

inspecting Vanille,  auditing of organic control bodies, farms and 

processing facilities. 

在 2023 年，为（Bio Suisse）瑞士有机农民联合会在马达加斯加检查热带农林复合业，并审核

有机香草种植、有机检控机构、农场和加工设施等。 

• Practical work on farms, extension work, in Indonesia and Venezuela. 

在印度尼西亚、委内瑞拉的农场实践。  

Plantation manager in  Riau, Sumatra in Indonesia, spices, Ginger, Curcuma etc., and  Farm Manager in 

Venezuela, Cattle, fodder, silage, sorghum-maize. 

主要开展的（技术）推广工作包括：任印度尼西亚苏门答腊廖内省的种植园经理，主要种植作

物包括香料、生姜、姜黄等。任委内瑞拉农场经理，主要从事牛、饲料、青贮饲料，如高粱玉

米等的种植和养殖。 

• Agricultural Expert in Peru, Kalimantan Barat for SDC (Swiss development corporation). 

Worked on Rice, Vegetable, Pineapples, Hevea, Palm oil, Agroforest, promotion of small farmers. 

瑞士发展署农业专家在秘鲁和加里曼丹巴拉特，从事水稻、蔬菜、菠萝、橡胶树、棕榈油、农林

复合体、促进小农发展等工作。 

• Supervising-teaching farmers in organic agriculture, animal breeding, content include: 

对农民进行有机农业、动物饲养方面的指导和教学, 内容包括： 

- Sustainable organic palm oil production 

- 可持续的有机棕榈油生产 

- Sustainable – organic Agriculture in general in temperate and tropical climate 

- 可持续——温带和热带气候下的有机农业 

- Research: Influence of poisonous and medical plants on animals and humans 

- 研究：有毒和药用植物对动物和人类的影响 

• Inspection/auditing of international organic inspection bodies in Europe, South America, Asia 

欧洲、南美、亚洲国际有机检验机构的检验/审核 

主要成果 Main achievements 

• Supervising lecturing organic farming, traditional medical plants in various countries 

在许多不同国家指导和讲授有机农业、传统药用植物 

• Giving lectures, workshops on organic farming, setting up agroforests 

举办有关有机农业的讲座、研讨会，建立农林复合业 


